

檔 號：

保存年限：

康寧大學 函

機關地址：台南市安南區安中路五段188號
聯絡人：劉俊君
聯絡電話：(06)255-2500轉33010
電子信箱：faithliu@ukn.edu.tw

受文者：國立臺北教育大學

發文日期：中華民國101年4月16日

發文字號：康大文資院字第1010002418號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：中、英文徵稿啟事各乙份（徵稿啟事(中文)002418.DOC， ENGLISH002418.DOCX）

主旨：檢送本校人文資訊學院舉辦2012年「國際教育文化交流」研討會中、英文徵稿啟事各乙份，敬請轉知 貴校相關領域師生踴躍投稿，請 查照。

說明：

一、本研討會徵稿主題以「國際教育文化交流」為主，範圍包含：國際文化、文化教育、文化特色、語言教學、文化與教育學習、東西方民間信仰、東西方飲食文化特色、健康促進教育等。

二、重要時程：

（一）論文摘要截稿日期：101年7月1日（星期日）

（二）論文全文截稿日期：101年8月1日（星期三）

（三）研討會日期：101年9月27日（星期四）

三、研討會網址：<http://www.hi.ukn.edu.tw/>

正本：公私立大專校院

副本：本校人文資訊學院、應用英語學系、應用日語學系、文化創意學系、資訊傳播學系、數位應用學系、語言中心

本件擬刊登於本組網頁之「校外徵稿」項下，並彙整後e送全校教職員生公告週知。

出版組 張溶玲 0417
專案計畫人員 1456

出版組 呂錦玲 0417
組長 1553

代為決行

國立臺北教育大學



1010012889

康寧大學
2012 年「國際教育文化交流」研討會
徵稿啟事

主旨：

各國皆有不同的教育、語言及文化傳統，雖然國際間的高等教育交流日趨頻繁，且學校及政府皆鼓勵爭取與舉辦國際會議及活動，但國際教育與文化交流仍有許多必須加以深入探討與研究的相關議題。康寧大學為推廣國際學術與文化交流，積極爭取與國外大學的合作機會，並簽訂學術合作協定，提供本校教師與國外學校建教合作之機會，促進國際學術交流。此外，為因應大環境的轉型，提供教育界更加重視教育與文化交流引發的新發展，特舉辦「國際教育及文化交流」研討會暨座談會，期廣徵相關論文，共同關心與探討各國教育及文化交流相關議題，希冀進一步瞭解教育與文化交流發展的新趨勢。

徵稿範圍：

1. 與促進各國教育與文化交流之相關議題，徵文內容包含：國際文化、文化教育、文化特色、語言教學、文化與教育學習、東西方民間信仰、東西方飲食文化特色、健康促進教育等。
2. 本研討會徵文主題以「國際教育文化交流」為主議題，凡與上述主題相關之論文皆歡迎踴躍投稿。

重要時程：

1. 論文摘要截稿日期：101 年 7 月 1 日（日）
2. 摘要接受通知日期：101 年 7 月 12 日（四）
3. 論文全文截稿日期：101 年 8 月 1 日（三）
4. 研討會日期：101 年 9 月 27 日（四）

摘要投稿：

請填寫「題目與大綱繳交表格」（如【附件一】），並附上摘要（約 250 字左右），以電子郵件附加檔寄至下列電子信箱。

conference@ukn.edu.tw 康寧大學人文資訊學院學術研討會審查小組，主旨請註明「2012 年國際教育文化交流研討會摘要投稿」。

全文投稿：

將全文附摘要（採用 A4 大小的頁面，250 字~400 字，並請提供 3-6 個關鍵

字)之電子檔(MS Word 檔)，於截稿日前以電子郵件附加檔寄至下列電子信箱。
conference@ukn.edu.tw 康寧大學人文資訊學院學術研討會審查小組，主旨請敘明「國際教育文化交流研討會暨座談會投稿_姓名」；電子檔名敘明「姓名_篇名」。

論文格式：

1. 來稿請採用 A4 大小的頁面，橫式格式。
2. 中文文字全部採用標楷體。英文及數字請使用 Times New Roman 字體。日文請使用 Microsoft Word MS 字體。
3. 標題用 14 號字型粗體/內文用 12 號字型。
4. 全文自摘要部分起間距採用 1.5 倍行高，字元間距為「標準間距」，靠左對齊。頁面上下、左右邊界 2.50cm。
5. 請使用 WORD 檔案型式。
6. 使用 APA 格式。
7. 全文以 15,000 字以內為限（含圖片、表格、附錄及參考文獻等）為限。
8. 論文前面請另附一頁作者個人資料頁，包含(1)論文標題(2)作者姓名(3)任職學校及機關(4)職稱(5)通訊地址(6)聯絡電話(7)電子信箱，以便聯繫。

報名註冊費用：

1. 新台幣 1,500 元整。
2. 101 年 8 月 30 日（四）前匯款或轉帳匯入銀行資料如下：
3. 銀行代號：007
4. 收款行：第一商業銀行赤崁分行
5. 戶名：康寧學校財團法人康寧大學
6. 帳號：60510507689

審稿制度：

所有論文由本研討會聘請相關專長之學者專家採取匿名方式進行審查。

備註：

1. 經審查通過後之論文全文，將納入本研討會論文集光碟。作者應親自或派代表與會發表。
2. 來稿以未在其他刊物發表過的內容為限；稿件內涉及版權（第三者著作權）部份（如圖片，引文，譯稿等），作者應自行依著作權法處理版權問題。
3. 投稿之稿件經錄取納入本研討會論文集，作者須同意將該篇文稿之著作財產權授權予康寧大學「國際教育及文化交流研討會」。

4. 通過審查之稿件，於刊登後將致贈作者一本研討會手冊及一片論文集光碟，不另致酬。
5. 經審查後之「論文全文」，不論接受與否，原稿一律不予退回。
6. 全程參與者將核發研習證書。

聯絡方式：

康寧大學人文資訊學院「學術研討會審查小組」

聯絡人：劉俊君小姐：06-2552500 分機 33010

E-mail：hi@ukn.edu.tw

住址：70970 台南市安南區安中路 5 段 188 號

【附件一】

題目與摘要繳交表格

作者姓名			
論文題目			
摘要 (250 字~400 字)			
關鍵字 (3~6 個關鍵字)			
服務單位		職稱	
聯絡電話	(O)	(H)	(手機)
聯絡地址			
E-mail			

◎本表格不敷使用時，請自行調整。

University of Kang Ning
2012 International Education
and Culture Communication Conference
Call for Papers

Aims and objectives

In the modern educational environment differences between education, language, and culture are becoming increasingly important with regard to cross-cultural communication for tertiary educational institutions. Moreover, universities and governments are currently engaging in many international conferences and activities regarding these subjects. However, the issue of international educational and cultural communication still needs to be examined more deeply and further research on this issue needs to be addressed. Consequently, The University of Kang Ning will outline the complexities of the subject of international academic and cultural communication in order to provide Taiwanese educational institutions with more opportunities to cooperate with foreign universities. Additionally, there is the intent to sign agreements of cooperation with foreign universities and to offer teachers and students opportunities to go abroad to engage in international academic communication. Therefore, The University of Kang Ning aims to conduct an “International Education and Culture Communication Conference” in order to bring this issue to the attention of the MOE, and to highlight the need for a greater focus of this issue. Our hope is to further explore this issue, so as to better understand it as it is an emerging trend in educational and cultural communication

The Scope & Topic:

The issue of the conference is about “the communication of international Education and Culture”. Welcome to submit the paper which is related with this topic which is about the communication with education and culture. The content is about international culture, culture education, the culture characteristic, language teaching, culture and education learning, East & West Religion, Eating Culture and Healthy Education...etc.

Important Schedule:

- | | |
|-------------------------------------|---------------|
| 1. Submission of Abstract Deadline: | July 1, 2012 |
| 2. Notification Due: | July 12, 2012 |
| 3. Full Paper Due Date: | Aug 1, 2012 |
| 4. Conference Date: | Sep 27, 2012 |

Abstract Submission:

Please fill out the form of “the topic and the abstract form” (Attachment 1) and abstract (limit of 250 words). Email with attach to “**conference@ukn.edu.tw**” the Humanities & Information of University of Kang Ning Conference Committee. The title should be “2012 International Education and Culture Communication Conference Abstract Submission”.

Full Paper Submission:

The electronic version (MS Word file) of full paper with abstract (the page of A4, 250-400 words, and 3-6 key words) Email with attachment to “conference@ukn.edu.tw” the Humanities & Information of University of Kang Ning Conference committee. The subject heading of the email should be “2012 International Education and Culture Academic Conference & Discussion Paper Submission”. The file name should be “Name _ Title of paper”.

Registration Fee:

1. NT\$ 1,500.
2. Please make payment to the bank before Aug 30, 2012.
3. Bank Number:007
4. Bank Name: First Bank
5. Account Name: 康寧學校財團法人康寧大學
6. Account Number: 60510507689

Review Paper:

All of the papers will be reviewed by anonymous professional scholars and experts.

Note:

1. After reviewing the complete paper will be published in the official conference disc. One author will be chosen to present their paper in the conference.
2. The paper is not allowed to be published in other Journals before the conference. The author should also be responsible for all copyright law including .(picture, paragraph...etc)
3. After the paper is published in the conference, The University of Kang Ning “International Education and Culture Academic Conference” will be authorized to the author’s work property rights
4. The author will get a manual and a conference disc after the paper is published.

5. Whether the paper is accepted or not, *the University of Kang Ning will not* return the full copy to the author.

6. Participate *in* the whole course and you can get the certificate.

Contact:

Humanities & Information of University of Kang Ning

“Conference Reviewers”

Faith Liu Tel: 06-2552500 ext 33010

E-mail : hi@ukn.edu.tw

Address: 70970 188 An Zhong Rd. Sec. 5 Tainan